
ادای احترام سرپرست فدراسیون 
فوتبال به مقام سپهبد قاسم سلیمانی

سرپرس��ت فدراسیون در سفر به کرمان، با حضور در 
گلزار شهدا به مقام شامخ شهدا بویژه سردار سپهبد شهید 
حاج قاس��م سلیمانی ادای احترام کرد. به گزارش سایت 
رسمی فدراس��یون فوتبال، حیدر بهاروند که به منظور 
اهدای جام قهرمانی لیگ برتر فوتبال بانوان کشور و لیگ 
دسته اول فوتبال کشور به کرمان سفر کرده، با حضور در 
گلزار شهدا به مقام شامخ شهدا بویژه سردار سپهبد »شهید 
حاج قاسم سلیمانی« ادای احترام کرد. عبدالکاظم طالقانی 
و دکتر صوفی زاده اعضای هیأت رئیسه فدراسیون و رضا 
کشوری و فریبرز محمود زاده به همراه قرایی، رئیس هیأت 
فوتبال کرمان، بهاروند را در این زیارت همراهی کردند. 

اخراج یکی از بازیکنان استقلال 
توسط فرهاد مجیدی

سرمربی تیم فوتبال استقلال مدافع این تیم را پس از 
انتشار یک استوری جنجالی اخراج کرد. به گزارش سایت 
رسمی باش��گاه استقلال، فرهاد مجیدی با اشاره به این 
موضوع عنوان کرد هیچ نامی بالاتر از استقلال و هوادارانش 
نیست. سرمربی تیم فوتبال استقلال تاکید کرد: محمد 
دانش��گر حق حضور در تمرینات را نخواهد داشت و آزاد 

است به هر تیمی که دوست دارد برود. 

۲ پیشنهاد اروپایی برای بازیکن 
پرسپولیس

هافبک عراقی تیم فوتبال پرسپولیس در رادار تیم های 
پرتغالی و یونانی قرار دارد و به یک تیم عربس��تانی هم 
پیشنهاد ش��ده اس��ت. یکی از ابهامات نقل و انتقالاتی 
پرس��پولیس برای فصل بعد، وضعیت بشار رسن است. 
بشار از نظر فنی عملکرد مطلوبی در پرسپولیس داشته و 
مسؤولان این باشگاه هم بارها از علاقه خود برای ادامه کار 
با این بازیکن خبر داده اند اما مشکلات مالی و بالا بودن 
قیمت ارز باعث شده دست پرسپولیسی ها در عمل برای 

حفظ هافبک عراقی بسته بماند. 
»علی نوری« خبرنگار برجسته عراقی درباره وضعیت 
بشار رسن اعلام کرد این بازیکن در رادار تیم های پرتغالی و 
یونانی است و این احتمال هم هست که عازم عربستان شود. 
وی وضعیت بشار رسن را اینطور تشریح کرد: »تیم هایی 
از پرتغال و یونان خواهان به خدمت گرفتن بشار هستند. 
این بازیکن بعد از اتمام قراردادش با پرس��پولیس، که به 
تمدید قرارداد بشار علاقه مند است، پیشنهاداتش را بررسی 
می کند. بشار همچنین به یک باشگاه عربستانی برای بازی 

در فصل آینده پیشنهاد شده است«.

نشست آنلاین ناظران والیبال
دوم شهریور برگزار می شود

نشس��ت آنلاین )وبینار( ناظران مرد و زن والیبال روز 
یکشنبه دوم شهریورماه با حضور رئیس فدراسیون والیبال 
برگزار می شود. به گزارش سایت فدراسیون والیبال، کمیته 
برگزاری رویدادها و مسابقات در نظر دارد در صورت تایید 
ستاد مقابله با کرونا، لیگ های سال ۹۹ والیبال مردان و 
بانوان )جام سردار شهید حاج قاسم سلیمانی( را شهریور و 
مهر سال جاری آغاز کند. به همین منظور و با هدف افزایش 
همگرایی و اتفاق نظر و همچنین به اش��تراک گذاشتن 
دانش ناظران و ایجاد وحدت رویه برای لیگ های س��ال 
۹۹، نشست آنلاین ناظران مرد و زن والیبال روز یکشنبه 
دوم شهریورماه با حضور دکتر محمدرضا داورزنی، ریاست 
فدراسیون والیبال برگزار می شود. بر اساس اعلام کمیته 
برگزاری رویدادها و مسابقات، حضور تمام ناظران در این 
نشست آنلاین ضروری است و شرکت در این وبینار، یکی 
از ملاک ه��ای ارزیابی این کمیته برای تعیین ناظران در 
لیگ های سال ۹۹ است. با عنایت به اینکه فرم های جدیدی 
برای نظارت مسابقات از سوی کمیته برگزاری رویدادها 
و مس��ابقات تدوین شده است، تشریح نحوه تکمیل این 
فرم ها یکی از موضوعات نشس��ت آنلاین ناظران خواهد 
بود. همچنین در لیگ های سال ۹۹ باید گزارش بازی ها با 
استفاده از تبلت به صورت آنلاین ارسال شود و این موضوع 
نیز از دیگر موارد مدنظر برای طرح در این نشست است. 

خانه تکانی بزرگ در بارسلونا
باشگاه بارسلونا بعد از شکست سنگین مقابل بایرن مونیخ 
می خواهد در تابستان انقلابی بزرگ در ترکیب تیمش ایجاد 
کند.  نشریه اسپورت کاتالونیا خبر داد بعد از شکست سنگین 
8 - 2 بارسلونا مقابل بایرن مونیخ، یک خانه تکانی بزرگ در 
اردوگاه کاتالونیا رخ می دهد و تابستانی داغ در انتظار آبی  و 
اناری هاست. نخستین خروجی ستین، سرمربی بارسلوناست. 
در لیست بازیکنان تنها 4 بازیکن در امنیت قرار دارند و بقیه 
بازیکنان در لیست فروش خواهند بود. بدین ترتیب تنها مسی، 
ترشتیگن، لنگله و دی یونگ 4 بازیکن ماندنی بارسلونا هستند 
و بقیه بازیکنان در لیست فروش قرار می گیرند. انقلاب بزرگ 
بارسلونا بعد از این شکست تاریخی تمام بازیکنان را قربانی 
خواهد کرد. برای نیمکت مربیگری بارسلونا تاکنون گزینه های 
متعددی مطرح شده است. پوچتینو، کومان، ژاوی، گواردیولا 

و تن هاگ گزینه های جانشینی ستین هستند. 

اخبار

ورزشی

زینب حاجی حس�ینی: اگر چه در رابطه 
ب��ا المپیک و مهم ش��مردن این بازی ها، 
همواره تاکید بر صرف حضور بوده است اما شکی نیست دوره 
به دوره اهمیت نتایج و برد و باخت های به دس��ت  آمده در 
آن بیش��تر شده است، به طوری که امروز دستیابی به مدال 
جزو اهداف لاینفک زندگی هر ورزش��کار مدعی و مطرحی 
به ش��مار می رود. از دیگر اهداف مش��ترک این ورزشکاران 
می توان به ثبت یک رکورد جدید اشاره کرد که توسط دیگر 
ورزشکاران دست نیافتنی باشد و از این حیث جاودانه شود 
و برای دستیابی به رکوردی تاریخی که هیچ رقیبی قادر به 
شکس��تن و جابه جایی آن نباشد چه میدانی بهتر، مهم تر و 
فراگیرتر از المپیک؛ بزرگ ترین صحنه ورزشی جهان که هر 
نتیجه ای در آن به تاریخ ورزش دنیا سنجاق می شود. خیلی 
از ورزشکاران نامدار دنیا در رشته های مختلف، آرزوی خود 
را برای رکوردشکنی در جریان ادوار مختلف المپیک برآورده 
کرده اند، مانند »مایکل فرد فلپس« آمریکایی که با 28 مدال 

رکورددار بیشترین مدال در بازی های المپیک است. وی در 
المپی��ک 2۰۰8 پکن از رقابت در 8 رش��ته صاحب 8 مدال 
ط��لا ش��د و از این حیث هم رکوردی بی نظی��ر به نام خود 

ثبت کرد. یا »یوس��ین بولت« دونده 
سرعتی جامائیکایی که با آنکه خود 
را بازنشسته کرده اما همچنان رکورد 
دوی ۱۰۰ و 2۰۰ متر المپیک را در 
اختیار دارد. از جمله رکوردشکنی های 
وی در المپیک لندن اتفاق افتاد که 
رک��ورد دوی ۱۰۰ مت��ر را ۶ ص��دم 

ثانیه بهبود بخش��ید و در ریو هم قهرمانی در همین ماده را 
تکرار کرد. کیانوش رستمی، حسین رضا زاده، بهداد سلیمی، 
حس��ن یزدانی، حمید س��وریان و... هم از ورزشکاران ایرانی 
هس��تند که در ادوار مختلف المپیک و در رشته خود موفق 
به ارتقای رکورد و ثبت عددی جدید برای آن شدند. قاعدتا 
آخرین رکوردهای المپیک 4 س��ال پیش در ریودوژانیرو به 

 ثبت رس��ید، در حالی که بعید اس��ت در المپیک پیش رو
رکوردش��کنی قابل توجهی را شاهد باشیم. کرونا و دگرگون 
ش��دن ش��رایط زندگی ورزش��کاران به خاط��ر این ویروس 
منح��وس دلیل این مس��أله اس��ت. 

»قوی تری�ن«،  ■ رک�ورد  اف�ت 
»سریع ترین« و »بالاترین« المپین ها

در ش��رایط عادی اکثر کشورها از 
3-2 سال پیش از المپیک برنامه های 
خود را برای حض��ور در دوره جدید 
این بازی ه��ا آغاز می کنند و اینگونه 
ورزشکاران ش��ان را با حداکثر آمادگ��ی لازم و ممکن راهی 
محل برگزاری بازی ه��ا می کنند. همین آمادگی حداکثری 
از مهم تری��ن دلای��ل در ثبت رکوردهای جدید محس��وب 
می ش��ود در حالی که برای المپیک س��ال آینده این مهم و 
دیگر فاکتورهای لازم برای رکوردشکنی خیلی در دسترس 

مسافران مدعی توکیو نیست. 

کرون��ا و تأثیری که بر راکد ش��دن فعالیت های ورزش��ی 
گذاشته، نه تنها ورزشکاران را از دوره تمرینی در حد المپیک 
دور کرده، بلکه اجازه حضور در تورنمنت ها و برگزاری اردوی 
مشترک با دیگر کشورها را هم از آنها گرفته است. با از دست 
رفتن این امتیازات مثبت، دارندگان سهمیه المپیک توکیو با 
کمتر  شناختی نسبت به یکدیگر در میدان حاضر شده و رو 

در روی هم قرار می گیرند. 
قاعدتا از رقابت این ورزشکاران با همین شرایط هم یک نفر 
به عنوان »قوی ترین«، »سریع ترین«، »بالاترین« و »بهترین« 
در رشته خود معرفی می شود اما احتمالا بدون جابه جایی های 
آنچنان��ی رک��ورد، چرا که بعد از ف��وت چندماهه وقت و در 
فاصله کمتر از یک س��ال باقیمانده تا المپیک، ورزش��کاران 
در خوشبینانه ترین حالت هم نمی توانند آمادگی حداکثری 
برای توکیو کس��ب کنند، از طرفی ش��ناخت جدیدی از هم 
پیدا نمی کنند و به همین دلیل عجیب نیست اگر رکوردهای 

المپیکی در تمام رشته ها افت کند. 

ادامه از صفحه اول
این کار جم��ع کثیری معترض به 

فضای کشور تزریق می کند. 
دو: چندی پیش که بحث واگذاری قیر رایگان در مجلس مطرح 
شد، آقایان وزارت نفت در مخالفت با این طرح ادعا می کردند 
اصلا ظرفیت برداشت و استخراج جدید نفتی نداریم که بخواهیم 
آن را در قالب قیر توزیع کنیم و تمام ظرفیت ما پر است؛ حالا 
در عرض 2۰ روز چه اتفاقی افتاده که مدعی می ش��وند نفت 
فراوان مازادی داریم که می توانیم آن را به مردم بفروشیم)!( 

این تناقضات، حرف های ضد و نقیض، تفاوت بین شعار و عمل 
و تخلفات قانونی و ابهاماتی که به چشم می خورد نشان می دهد 
این طرح از همین ابتدا بر یک معیار کج و خلاف قانون پیش 

می رود و قطعا در آینده نتیجه ای جز شکست نخواهد داشت. 
به نظر می رس��د دولت قصد دارد زمین س��وخته به دولت 
بعدی تحویل دهد. دولت امروز با پیش فروش نفت و دادن اوراق 
سررسید 2 ساله پول نقد را از مردم دریافت و برای مخارج و 
کسری بودجه خود هزینه می کند و 2 سال بعد دولت بعدی 
محکوم به پرداخت بدهی های دولت فعلی اس��ت. این یعنی 

تحویل زمین سوخته و خزانه خالی به دولت سیزدهم. 
سه: دولت به بهانه کسری بودجه به دنبال فروش نفت است 

اما بودجه سال ۹۹ را چه کسی بسته؟ 
دولت و آقای نوبخت بودجه را بستند، سوال و بازخواستی 
ک��ه باید از آقای نوبخت صورت گیرد این اس��ت: ش��ما که 
می دانس��تی در این مدت چه اتفاقاتی خواهد افتاد و فضای 

فروش نفت و اقتصاد کش��ور را پیش بینی کرده بودی، چرا 
چنین بودجه ای بس��تی که همین ابتدای س��ال با کسری 
عظیم مواجه شده است؟ آقای نوبخت باید در این باره مورد 

بازخواست قرار گیرد. 
با فرض پذیرش کسری بودجه، جبران این کسری همیشه 
راه و روش داش��ته اس��ت، دولت به مجل��س مراجعه کرده و 
راهکارهای جایگزین را از مجلس درخواست می کند تا بعد از 
تصویب مجوز تعریف منابع درآمدی جدید داده شود، از جمله 
قانون اخذ مالیات از خانه های خالی که اتفاقا دولت موافق آن 
نب��ود و مجلس آن را تصویب ک��رد، خود یک منبع درآمدی 

جدید است که تا به امروز وجود نداشت. 
مش��ابه این راهکارهای قانونی برای جبران کسری بودجه 

فراوان است و لازمه آن مراجعه دولت به مجلس است؛ اینگونه 
نیس��ت که دولت بخواهد خودس��رانه نفت را خارج از قانون 
بودجه به فروش برس��اند. این کار جز آنکه فاجعه را بزرگ تر 
کند، نتیجه ای نخواهد داشت. دولت می توانست لایحه ای به 
مجلس ارائه کرده تا نهایتا بعد از عبور از مسیر مجلس مورد 

حمایت نمایندگان قرار می گرفت. 
همیشه در کسری بودجه ها، مجلس و کمیسیون برنامه و 
بودجه با ارائه راهکارهای جایگزین این کسری بودجه را جبران 
کرده است. برای ما روشن نیست چرا دولت در سال پایانی کار 
خود در مواجهه با مجلس انقلابی یازدهم رویکردهای غیرسازنده 

به کار گرفته است. 
 *عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس

تأثیر کرونا  بر »ترین های«  المپیک

رکوردهایورزشکارانافتمیکند؟

تصمیم دولت برای تحویل زمین سوخته به رئیس جمهور بعد؟

روزنامه رکورد: حضور طارمی در پورتو تضمین شده است
روزنامه »رکورد« پرتغال در شماره روز یکشنبه خود خبری از مهدی طارمی مهاجم ایرانی تیم فوتبال ریوآوه و آخرین وضعیتش 
برای انتقال به تیم پورتو منتشر کرد. روزنامه رکورد اعلام کرد پورتو ۱۰ میلیون یورو برای سانتوس و طارمی هزینه خواهد کرد. 
رکورد در این خبر که حتی روی جلد خود کار کرده اس��ت، تاکید کرده حضور طارمی در پورتو تضمین ش��ده و قطعی اس��ت. 

پس از باخت منچسترسیتی 
ه��واداران  لی��ون،  مقاب��ل 
آبی پ��وش در فضای مجازی خواهان اخراج پپ گواردیولا 
از این تیم شدند. منچسترسیتی در دیدار یک چهارم نهایی 
لی��گ قهرمانان اروپا مقابل لیون با نتیجه 3 بر یک باخت 
و حذف شد تا گواردیولا بار دیگر از رسیدن به نیمه نهایی 
بازماند. در 4 س��ال حضور پپ در باشگاه منچسترسیتی، 
این تیم در یک چهارم نهایی به تیم های موناکو، لیورپول، 
تاتنهام و لیون نتیجه را واگذار کرده و نتوانس��ته حتی به 
نیمه نهایی برسد. حذف کردن رئال مادرید و به دست آوردن 
تجربه برای پپ و بازیکنان س��یتی این ذهنیت را تقویت 
می کرد که آنها مقابل لیون برنده بازی خواهند ش��د ولی 
حریف فرانس��وی همه را متعجب کرد. با توجه به ناکامی 
منچسترس��یتی در لیگ برتر انگلیس، پس از این باخت 

خشم هواداران منچستر به اوج رسید. 

ب��ه نقل از دیلی می��ل انگلیس، هش��تگ »پپ اخراج 
شود« یا » Pep out« در بریتانیا در ساعات ابتدایی پس 
از بازی به ترند اصلی این کشور بدل شد. هواداران زیادی 
با اس��تفاده از این هشتگ خواهان برکناری پپ گواردیولا 
از سرمربیگری منچسترسیتی شدند. این باشگاه از فصل 
2۰۱7-2۰۱۶ نزدیک ب��ه  ۹43 میلیون دلار برای خرید 
بازیک��ن خرج کرده ولی نتوانس��ته ب��ه هدفش در لیگ 
قهرمانان اروپا حتی نزدیک شود. خرج پپ در خط دفاعی 
به قدری زیاد و عجیب بود که برخی رس��انه های اروپایی 
هزینه گواردیولا برای دفاع خود را با هزینه نظامی کشورها 
مقایس��ه کردند! یکی از هواداران سیتی در همین باره در 
فضای مجازی نوشت: »من می دانم پپ برای ما خاطرات 
خوبی رقم  زده ولی حقیقت این است که او بسیار زیاد پول 
خرج کرده ولی هنوز نتوانسته مشکل خط دفاعی تیم را 
حل کند. بایرن مونیخ را فراموش کنیم، او حتی نمی تواند 

لیون را شکست دهد. ممنونیم برای خاطراتی که برای ما 
ساختی پپ ولی زمان رفتن تو فرارسیده است!« یکی دیگر 
از هواداران منچسترسیتی نوشت: »پپ گواردیولا در این 
فص��ل ۱34 میلیون یورو برای خط دفاع خود خرج کرده 
ولی لیگ برتر را با ۱8 امتیاز فاصله نسبت به لیورپول به 
پایان رس��انده اس��ت«. منچسترسیتی چند ماه پیش نیز 
ب��ه دلیل نقض قانون »فیرپلی مالی« به 3۰ میلیون یورو 
جریمه و 2 سال محرومیت از حضور در لیگ قهرمانان اروپا 
محکوم ش��ده بود که این رای توسط دادگاه عالی ورزش 
شکس��ته و محرومیت سیتی بخش��یده شد و جریمه این 
تیم نیز به ۱۰ میلیون یورو کاهش یافت. اکنون این تیم 
دوباره می تواند در لیگ قهرمانان اروپا بازی کند، حال باید 
دید سران قطری سیتی برای آینده چه تصمیمی خواهند 
گرفت. از طرفی پپ به بارسلونا نیز لینک شده است ولی 

این انتقال بعید به نظر می رسد. 

ترند هشتگ »اخراج پپ« در بریتانیا

گواردیولادرانتهایخط
لیگ قهرمانان

المپیک

یادداشت

حمی��ده عباس��علی، بان��وی کارات��ه کای ای��ران یکی از 
ورزش��کارانی اس��ت که خیلی ها روی م��دال او در المپیک 
توکیو حس��اب باز کرده اند. عباسعلی سال گذشته با رفتن 
به فینال مسابقات اتریش جواز حضور در المپیک را کسب 
ک��رد. او ط��لای این رقابت ه��ا را با وج��ود مصدومیتی که 
س��راغش آمد، به دست آورد؛ مصدومیتی که این نگرانی را 
برای علاقه مندان کاراته به وجود آورد که نکند عباس��علی 
المپی��ک را از دس��ت بدهد. اما با تعویق ای��ن تورنمنت به 
دلی��ل ش��یوع کرونا، ح��الا او با قدرت به صحنه بازگش��ته 
ت��ا بتوان��د نتیجه خوب��ی در توکی��وی ژاپن بگی��رد. البته 
عباسعلی قول طلای المپیک را نداده اما می خواهد با تمام 
ت��وان در این تورنمنت مهم ش��رکت کن��د. »وطن امروز« 
با حمیده عباس��علی، بان��وی موفق ایران��ی گفت وگو کرد.

***
  حمیده عباسعلی چطور شد سهمیه المپیک گرفت؟

2 س��الی بود برای کسب سهمیه المپیک تلاش می کردم و 
به مسابقات پی در پی )هر 2 هفته یک بار( می رفتم. به هرحال 
گرفتن مدال در این تورنمنت ها امتیاز بالایی داشت. بعد از اینکه 
سال گذشته توانستم در کشور شیلی و در نخستین رقابت مدال 
طلا بگیرم، در 2 مسابقه دیگر بعد از آن هم مدال طلا گرفتم و 
رنکینگ یک را به دست آوردم. در مسابقه اخیری که در اتریش 
داشتم، برای اینکه رنکینگم را حفظ و تثبیت کنم، باید به فینال 

این مسابقات می رسیدم که خدا را شکر این اتفاق افتاد. 

  با مصدومیت هم سهمیه را کسب کردی! 
در فین��ال 2 ب��ر یک از حریفم جلو بودم و 7-۶ ثانیه مانده 
بود به پایان مس��ابقه متأسفانه از ناحیه زانو پایم پیچ خورد و 
با درد زیادی مواجه شدم تا جایی که هر بار می خواستم روی 
پایم بایس��تم، پایم یاری نمی کرد و به زمین می افتادم. تنها 2 
ثانیه به اتمام بازی مانده بود که من با درد به مس��ابقه ادامه 
دادم و همین چند ثانیه کوتاه برای من به اندازه یک س��اعت 
طول کشید. هم دوست داشتم بازی را برنده شوم و هم امتیاز 
بازی را از دس��ت ندهم. حریف هم خیلی تلاش کرد تا امتیاز 
عقب افتاده اش را جبران کند اما خدا را ش��کر با هزار س��ختی 
توانستم برنده شوم و مدال طلا را بگیرم. دوست داشتم با گرفتن 
طلا مردم کش��ورم را که این روزها خوش نیس��تند شاد کنم. 
به این ترتیب سهمیه ام برای المپیک قطعی شد. پس از اتمام 
مس��ابقه اجازه ندادند حتی روی سکو بروم و راهی بیمارستان 
شدم. بیمارستان با عکسی که از پایم گرفتند، تشخیص دادند 
اتفاق خاصی نیفتاده اما خودم می دانس��تم به دلیل ورم پا، در 
عکس چیزی مشخص نشده و دردی که دارم، طبیعی نیست.

  در آلمان عمل کردی؟
پزش��کان اتریش��ی به من گفتند باید پایت را ثابت نگه 
 داری و 5 تا ۶ هفته اس��تراحت کنی تا مصدومیتت برطرف 
ش��ود. چون نمی توانستم با پای ورم کرده به ایران بازگردم 
و دکتر امینی در آلمان کمر آقای سهراب مرادی، وزنه بردار 
کشورمان را با موفقیت عمل کرده بود، از کمیته ملی المپیک 
و فدراسیون پیشنهاد شد که من هم به آلمان بروم. فردای 
روز حادثه به آلمان رفتم و تشخیص دکتر پارگی ACL بود 
و با  »ام  آر  ای« این تشخیص قطعی شد. پایم را آنجا جراحی 

کردم و یک ماه در این کش��ور بودم تا تمرینات بازتوانی را 
انجام دهم. زیر نظر دکتر فیزیوتراپی کردم تا شاهد اتفاقاتی 

که برای پایم می افتد، باشد. 
  به تعویق افتادن المپیک، خبر خوشی برای شما بود.

روند درمان را به سرعت انجام می دادم که به المپیک برسم 
اما اواس��ط اردیبهشت ماه متوجه شدم المپیک یک سال به 
تعویق افتاده است. خبر خوبی برای من بود و دکتر نظرش 

این شد که حالا درمان را کندتر انجام دهیم. 
  اگ�ر المپیک به تعویق نمی افتاد، با توجه به مصدومیت و 

جراحی ای که داشتی، به این تورنمنت می رسیدی؟
بعد از جراحی و زمانی که هنوز المپیک به تعویق نیفتاده 
ب��ود، فیلم��ی از روند درمان و آمادگی ام منتش��ر کردم که 
می توانم در المپیک مس��ابقه بدهم. با تعویق المپیک فقط 
روند درمان را کندتر کردم. اگر قرار بود امسال المپیک برگزار 

شود، قطعا به مسابقات می رسیدم. 
  ش�رایط فعل�ی ات چطور اس�ت؟ تمرین هایت را ش�روع 

کرده ای؟
اواخ��ر فروردین ماه بود که با تش��خیص دکتر امینی به 
ایران بازگش��تم و فیزیوتراپی را زیر نظر دکتر آفتابی انجام 
دادم. تقریبا 5 ماه از عمل پایم گذشته  است و با اینکه روند 
درمانم خیلی س��خت بود اما از آن گذش��تم و چون دنبال 
هدفم هستم تمام تلاشم را کردم که با کمک پزشکان زودتر 
خوب ش��وم. ش��رایطم در حال حاضر خوب است و هر روز 
فیزیوتراپی می کنم. تمرینات کاراته ام را هم چند روزی است 
 که زیر نظر دکتر و خانم خوش قدم، همراه مربی، آرام شروع

 کرده ام. 

  فکر می کنی چند کاراته کای ما شانس گرفتن مدال المپیک 
را خواهند داشت؟

المپیک میدان بزرگی است و جو آن با تورنمنت های دیگر 
متفاوت اس��ت. ورزشکارانی که تجربه این رقابت ها را دارند، 
راحت تر می توانند با ای��ن جو کنار بیایند. نمی توانم بگویم 
چه ورزشکاری مدال می آورد چون رقابت ها قابل پیش بینی 
نیس��ت. من به عنوان یک ورزش��کار نمی توانم در این مورد 

صحبت کنم و فقط مشغول انجام تمرینات خودم هستم. 
  جز ش�ما چ�ه کاراته کای خانم دیگری س�همیه المپیک 

گرفته است؟
غیر از من، خانم س��ارا بهمن ی��ار در وزن 55- کیلوگرم 
سهمیه المپیک گرفته بود اما 2 رقابت به تعویق افتاده داریم، 
اگر قبل از المپیک این مسابقات برگزار شود، خانم بهمن یار و 
بقیه بچه ها دوباره باید شرکت کنند. در حال حاضر سهمیه 
قطعی و ۱۰۰ درصدی را در بخش خانم ها، بنده و در بخش 

آقایان، آقای بهمن عسکری گرفته ایم. 
  خیلی ه�ا اعتقاد دارند حمیده عباس�علی می تواند مدال 
ط�لای المپیک را بگیرد و نخس�تین بانوی طلایی ایران در 

این رقابت ها شود. نظر خودت چیست؟
آنها لطف دارند که روی من نظر مساعد دارند اما گفتم شرایط 
المپیک خیلی متفاوت است. تمام تلاشم را می کنم از مصدومیت 
به طور کامل رهایی یابم که خدا را شکر روند درمانم رو به بهبود 
است و خیلی پیشرفت کرده ام. به هرحال باید تا یک سال آینده 
تمریناتم را ادامه دهم و ان ش��اءالله به اوج آمادگی برس��م و نتایج 
خوبی را برای خود و کشورم رقم بزنم. در همه این سال هایی که در 
مسابقات شرکت کردم، هیچ موقع قول مدالی نداده ام و نخواهم داد.

گفت وگوی »وطن امروز« با حمیده عباسعلی، بانوی المپیکی کاراته ایران
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